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Protokoll för Vision avd. 200 

Tid: 20 Februari klockan 13:00-18:00 

Plats: Konferensrum Sångsvanen, Regionhuset, Klostergatan 23, 6 tr.  
 

 

 

Närvarande 

 

 

 Isabell Karlsson  

 Malin Karlsson Jenny Ramstierna 

 Annika Strandberg  Annelie Wetterberg 

 Susanne Eriksson  Jonas Åström 

 Raoul Löwenborg 

 Elisabet Magnusson  

 Bulent Oktay 

 

 

                                                                                         Sabina Wahlström (adjungerad) 

 

 

 

 

 

_____________________________________           ____________________________________ _____________________________________ 

Ordförande: Jenny Ramstierna                                       Sekreterare: Malin Karlsson Sekreterare Åsa Gregemo-Hjulström  

                    

  

  

_____________________________________     _____________________________________      

Justering: Raoul Löwenborg                                      Justering: Susanne Eriksson 

                                        

  

  

                    

 

Ärende  

§ 21 

Öppnande av möte 

 

 

Vice ordförande Jenny Ramstierna öppnar mötet. 

§ 22 

Fastställande av dagordningen 

 

 

 

Dagordningen fastställs.  

§23 

Val av justerare  

• Facilitator – Jonas Åström 

 

 

Raoul Löwenborg och Susanne Eriksson väljs till 

justerare. 
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§ 24 

Föregående protokoll 

 

 

Föregående protokoll godkänds.  

§ 25 

Kansliet  

 

 

Jenny och Isabell kommer att träffa representanter 

från företaget som säljer profilprodukter den 27 

februari. Styrelsen anser att det inte är nödvändigt att 

godkänna varje enskilt inköp, men det finns en 

önskan om att undvika att köpa för mycket av 

samma produkt. Istället föreslås att vi gör fler, 

mindre beställningar. 

 

Medskick från Ordförande Isabell att även vi 

ledamöter i styrelsen nominerar potentiella 

styrelseledamöter. 

 

Från och med 1 februari började Jenny arbeta 60 

procent fackligt.  

 

Just nu arbetar vi med verksamhetsberättelsen på 

kansliet.  

 

Flera från kansliet/styrelsen medverkade på 

minnestunden för det som hände på Campus 

Risbergska tillsammans med kommunavdelningen 

och Veronica Magnusson.  

§ 26 

Rekrytering                                       

• Medlemsstatistik                                        

 

1292 medlemmar. Inventering har gjorts kring vart vi 

saknar ombud. Arbete framöver med att försöka få 

fram ombud på dessa ställen.  

 

Diskussion förs kring att ha två styrelseledamöter 

som arbetar fackligt på 20 procent vardera som 

arbetar med just rekrytering och arbetsplatsbesök. 

Susanne anmäler  intresse av detta.  

§ 27 

Studier/konferenser    

                                    

 

 

Annika är iväg på Ideologi och ledarskap idag.  

5 -6 mars är SVEA-nätverk  för ordförande och vice 

ordförande. 

 

Planering kring regionkonferensen tas vid nästa 

styrelsemöte.  

 

Jenny har varit på TCO-utbytesdagar i Stockholm. 

Även ST och kommunavdelningen deltog. Vi 

pratade mycket om demokrati och styrelsearbetet.  

 

MVA-nätverk 8-9 april där Malin och Sabina 

kommer delta. 
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§ 28 

Anmälan/avanmälan                                       

• Ombud och skyddsombud 

 

Anna- Lena Ahl har slutat som ombud på fastighet. 

Charlotta Stoltenheilm nytt ombud Fastighet. Jenny 

Lokvist på akuten nytt ombud.  

§ 29 

 

Medlemsaktivitet 

 
25/1 Görsköj – Återkoppling/utvärdering 

 

10/2 Utlottning biobiljetter inför sportlovet- 

Återkoppling/utvärdering 

 

13/2 Föreläsning Olof Röhlander- 

Återkoppling/utvärdering 

Hockeyn- Återkoppling/utvärdering 

 

 

8 deltog på Görsköj.  

 

62 deltog i utlottningen. Utlottningen genererade 7 

nya följare. 

 

Cirka 60 medlemmar kom på föreläsningen och cirka 

10 stycken tog med en ickemedlem. Verkar 

uppskattat. 

 

56 anmälda till utlottningen av hockeybiljetter. 

§ 30 

Rapport från ledamöter- och samverkan på 

verksamhetsnivå 

 

Ombud- och skyddsombud samt chefer har infört T-

husmöte.  

 

Mycket prat kring klinisk tjänstgöring under 

sommaren för de med vårdbakgrund inom VLS. 

Osäkert kring om det kommer gälla även de med 

MVA-bakgrund.  

 

Inom VO barn fortsatt påverkan på personalens 

arbetsmiljö/stress efter införandet av Cosmic. Flera 

sjukskrivningar. 

 

På HSSG har det påpekats att det är saker som inte 

fungerar i Cosmic. Lättat lite kring att åka på kurser 

och konferenser. 

 

På Transport och logistik i Lindesberg ska man ta 

över kassan där. Börjar lugna ner sig i Regionhuset.  

 

§ 31 

En arbetsplats för alla 

• Kränkning-och diskriminering 

 

 

Isabell har fortfarande ett pågående 

kränkningsärende.  

§ 32 

Lön 

 

 

Isabell ger rapport kring detta vid nästa styrelsemöte. 
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§ 33 

Rapporter 

 

 

Isabell och Jenny har haft möte med MVA:erna inom 

primärvården kring hur de har det. I måndags blev 

Isabell även intervjuad av NA. 

 

Jenny medverkar på en risk- och konsekvensanalys 

på säkerhet- och beredskap kring att man planerar 

flytta över enhetens tillhörighet till fysiska 

vårdmiljöer där chefen är arkitekt.  

§ 34 

Skrivelser 

 

Inga skrivelser. 

§ 35 

Införande av Stipendier 

 

MVA och tandsköterskor 

  

 

 Inget färdigt ännu kring detta. Isabell informerar vid 

nästa styrelsemöte om något nytt uppkommit. 

 

Annika informerar kring utbildning för 

tandsköterskor vid nästa styrelsemöte. 

§ 36 

Ekonomi 

• Redovisning ekonomi (MK och BO) 

 

 

 

Vice kassör Bulent Oktay har fortsatt arbetat med att 

rätta bokföringen. Kontakt med revisorn för att boka 

möte måste ske.  

§ 37 

Arbetsplatsbesök  

 IT-huset 28/1 - återrapportering 

Lindesberg 5/2 - Återrapportering 

Regionhuset 11/2 - återrapportering 

 

 

Raul, Jonas och Annika var med i IT-huset. Kom en 

del folk men vi skulle ha lagt besöket en timme 

senare.  

 

I Lindesberg bör vi också ha senarelagt besöket så vi 

står över lunch. Elisabet, Annika och Ulrika deltog.  

 

Susanne, Annika, Isabell, Jenny och Bulent deltog. 

Många som kom förbi. Uppskattat.  

 

Föreslag om att vi framöver borde ha utlottning i 

samband med arbetsplatsbesöken för att uppmuntra 

att fler kommer förbi.  

 

 

§ 38 

Övriga frågor 

SAMO 

Avtackning Andreas Svahn 

 

 

 Annika har blivit nominerad till 

Samordningsgruppen. Ordföringarna röstar om detta. 

 

Avtackning 3 mars för Andreas Svahn vilket Vision 

blivit inbjudna till.  

§ 39 

Kommande styrelsemöte 

 

 

 Nästa styrelsemöte är 18 mars följt av årsmöte. 
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§ 40 

Avslutning 

 

Vice ordförande Jenny Ramstierna avslutar mötet. 

 


